

# Referat fra Divisionsledelsesmøde d. 16/3-2023

## Praktisk info

Hjemmesiden: Rasmus kan ikke få lov at lægge ting op. Peter prøver. Vi har været i kontakt til Korpset, der heller ikke kan finde fejlen lige pt.

## Divisionsrådsmøde:

Divisionsrådsmøde: Lene sender regnskab til Rasmus. Rasmus sender indbydelse ud på mail og Facebook grundet overstående punkt.

Bookning af Poulholm: Morten

Kage og Kaffe: Lene

Indbydelse: Rasmus

Projektor + PC: Lene

S.U. Torsdag d. 20/4

## Forslag til DRM:

### Forslag: 9 medlemmer i DL.

**Begrundelse:** Divisionen stiller forslaget med tanken om en konstellation bestående af 2 DC'er 1 kassere, og 6 almene medlemmer.

### Forslag: Streg i sandet

- **Ja. Hele divisionsledelsen trækker sig og derved er der "ren røv at trutte i". Således skal der vælges en hel ny divisionsledelse. Lene stiller op til Kasser igen. DL foreslår 2 DC'er**
- **Nej. Dermed bakker I, som personlig leder, og som gruppe op om den nuværende Divisionsledelse.**

**Begrundelse:** Divisionsledelsen oplever mangel på tillid og støtte fra divisionens ledere, samt en følelse af at Divisionsledelsen bliver anklaget for ting der blev gjort for flere år siden. Vi ønsker derfor at trække en klar linje i sandet og komme videre. Hvis folk er utilfredse med den nuværende divisionsledelse: DC og kasserer inkl. Vil vi alle træde af og der er derfor rig mulighed for at stille en frisk ny divisionsledelse op, der ikke har nogle skeletter i skabet. Alternativt så håber vi på en fornyet tillid og støtte til en divisionsledelse hvor alle med undtagelse af nuværende DC har siddet i max 3 år.

## Forslag: Steen Blicher Division: 50 års jubilæum i 2023 - Udvalg til fejring af divisionen nedsættes

### Valg:

Peter: Ønsker ikke genvalg

Brita: Ønsker ikke genvalg

Lene: Ikke på valg

Rasmus: Ikke på valg

Louise: Ikke på valg

Morten: Ikke på valg

## Regnskab

Regnskabet er blevet godkendt af Hans (revisor)

**Medlemskontingent: DL foreslår at holde den på 50 kr.**

Turpris: Divisionstræf + Polar til gammel takst (100kr for 1 overnat, 150 for 2 overnat).

Divisionsturnering til ny takst. (125 for 1 og 175 for 2) Valg vi tager.

## Divisionsturnering

Rasmus indkalder til møde med GL+formænd inden påske

Peter laver mærker efter 31/3 med urflugt

## Brev fra WS

Vi har modtaget et brev fra Gruppelederne i Waingunga-Stammen, dette har vi forsøgt at svare på under hvert punkt:

- Referater fra bl.a. gruppeledermødet i juni 2022 og det store ledermøde i september 2022. Da der var afbud til begge møder, er der ledere og grupper, der ikke er bekendt med de beslutninger, der er truffet, fx har Thorning for nyligt spurgt til den planlagte divisionsommerlejr som manglede opbakning på gruppeledermødet i juni.
  - *Grundet hjemmesideproblemer, vil vi indtil hjemmesiden er oppe igen, lægge info ud på [Ledere i Steen Blicher Division \(DDS\)](#). Dette er en midlertidig nødløsning og vi er godt bekendt med at det ikke er optimalt.*
- Klarhed omkring beslutningsgangene. Ovenstående er et godt eksempel: Det at gennemføre en divisionsommerlejr kræver opbakning fra grupperne, hvilket gør, at det giver mening at droppe den, når der ikke er opbakning. Men formelt er det en beslutning, der enten skal tages af divisionsledelsen eller på divisionsrådsmødet og herefter meddeles til grupperne. Vi oplever, at den nuværende situation er præget af manglende klarhed omkring beslutningsgangene.
  - *Vi mener ikke at der kan laves en formel skrivelse omkring beslutningsgangen, og ligeledes mener vi heller ikke at alt ikke styres fra DL. Dertil sagt erkender vi mangle*

*på kommunikation i forbindelse med Divisionsommerlejr, hvilket vi tager ansvaret for. Det er op til de enkelte Grene/Udvalg at afvikle eller aflyse arrangementer.*

- *Hvis et arrangement aflyses, forventer vi at der gives besked til DL, der kan melde officielt ud.*
- Opdatering af hjemmeside m.m.: Der mangler en opdatering af divisionens hjemmeside, så det blandt andet fremgår, hvem der er medlem af divisionsledelsen.
  - *Rasmus kan ikke uploade ting. Peter prøver. Vi har været i kontakt med Korpset, der heller ikke kan finde fejlen lige nu.*
  - *Vi arbejder på sagen*
  - *Peter har fået adgang til Troppens Gmail*
  - *Morten undersøger Mikromail*
- Vi mangler information om divisionsturneringen, herunder udmelding af den dato, hvor gruppeledelserne senest 14 dage inden turneringen samles og modtager information om programmet. Dette møde blev aftalt på gruppeledermødet i juni 2022.
  - *Der kommer en indkaldelse til GL+formænd fra DC inden påske.*
- Der er endnu ikke indkaldt til det møde med gruppeledelserne og formændene, som efter aftale skulle afholdes efter sommerferien 2022.
  - *Se overstående svar hvor info til Divi også gives.*
- Af hensyn til planlægning og udpegning af medlemmer af divisionsrådet efterspørger vi desuden en dato for divisionsrådsmødet, således at dette kendes inden grupperådsmøderne, så datoen er kendt for kandidaterne.
  - *Datoen er 27. april. Info bliver også sendt på facebook: [Ledere i Steen Blicher Division \(DDS\)](#)*
- Der er endnu ikke uddelt sølvplader til de vindende patruljer og grene fra divisionsturneringen 2022.
  - *DC er i besiddelse af dem. Gives til møde med DC, GL og Formænd.*
  - *Divi 2023 sølvplader er klar.*
  - *Divi 2023 Læderlapper er ikke klar.*
  - *Divi 2023 "haler" er bestilt og på vej*